
 

 

 
 

Onderwerp Algemene Ledenvergadering Pollux 

Datum  vrijdag 4 oktober 2024 19.45-21.15 uur 

Locatie  Paal 12 

Aanwezig Nico, Marthijn, Rob, Katja, Mark R., Eddy. Mark F, Rogier, Wouter, Dennis, Job, Fleur, Tess (MB1), 

Dieke (MB1), Nynke (MB1), Renske ((D1), Sietske (MB1), Jory, Leonie, Teun, Afke, Tom, Esra, Ivo, 

Libbe, Jan Adolfsen, Line, Lieke, Coen 

 

Afwezig Diverse afmeldingen via de mail en mondeling (maar ook veel afwezigen zonder bericht van 
verhindering) 

 
Voorafgaand aan de vergadering is aan alle leden de agenda via de team-apps toegestuurd. 
 
Agenda 

 

1. Opening  

2. Vaststellen notulen ALV 13-10-2023 (zie: www.vvpollux.nl algemeen/algemene leden vergadering) 

3. Financiën: 

a. Vaststellen financieel jaaroverzicht 2023-2024 

b. Verslag kascommissie 

c. Benoeming kascommissie 

d. Begroting 2024-2025 

 

4. Nieuws vanuit de club 

5. WVTTK 

6. Sluiting vergadering 

 

1. Opening door de voorzitter, Marthijn Wolters 
Hij heeft een terugblik over het afgelopen jaar gedaan. Blackligthtoernooi, het kamp, de jaarafsluiting bij Paal 12, 

Beach Competitie Oldenzaal (veel teams van Pollux), de kampioenen. 

 

2. Vaststellen notulen ALV 13 oktober 2023 
De notulen van 13-10-2023 worden goedgekeurd. Op de website van de vereniging zijn de notulen van de diverse 

ALV’s terug te vinden. 

 

3. Financiën 
Penningmeester Rob Schepers neemt met aanwezigen de volgende onderwerpen door: 

• Vaststellen financieel jaaroverzicht 2023-2024 

• Verslag kascontrole commissie 2023-2024 

• Benoeming kascontrole commissie 2024-2025 

• Begroting 2024-2025 
 
Vaststellen financieel jaaroverzicht 2023-2024 
Het seizoen 2023-2024 hebben we met een klein positief resultaat afgesloten. Aan de kosten zijde hebben we minder 
uitgegeven aan materialen en trainers (iets minder dan begroot). De zaaluhuur is hoger uitgevallen dan begroot. Dit 
komt met name door de geindexeerde huurverhoging aan het begin van het jaar. Doordat King of the Beach niet meer 
wordt georganiseerd is er minder uitgegeven bij beach activiteiten. Overigens was het King of the Beach toernooi niet 
kostendekkend. Dat staat los van de uitstraling die het had, welke wel als positief werd ervaren. Doordat Jan 
Berendsen halverwege het seizoen is gestopt hebben we minder uitgegeven aan de SetUp club. Tenslotte hebben we 
dit seizoen nieuwe kleding aangeschaft. Deze kleding wordt over een periode van 4 jaar afgeschreven. Dit betekent 
dat de post afschrijvingen dit jaar hoger uitvalt. 
 
Aan inkomsten zijde lagen de inkomsten van de beach lager dan begroot. Dit heeft twee oorzaken; het King of the 
Beach toernooi is niet doorgegaan en daarnaast heeft de Beach Competitie Oldenzaal minder opgebracht. Het weer 
was dit jaar minder, waardoor de omzet van de bar lager uit gevallen is. 

http://www.vvpollux.nl/


 

 

 
Als Pollux zijn we al een paar jaar bezig met sponsormogelijkheden binnen Vondersweijde. Dit is een stroef proces 
met de Vondersweijde / gemeente. Bij de begroting waren we ervan uitgegaan dat gedurende het afgelopen seizoen 
de mogelijkheden beschikbaar zouden komen. Helaas is dat niet gelukt, waardoor we de begrootte bedragen niet 
konden omzetten in geld. Voor het komende seizoen zal de sponsoring in Vondersweijde gestart worden (zie 
verderop in deze notulen). 
 
Naast de bordsponsoring bij Vondersweijde leveren de borden bij Paal-12 en de Vrienden van Pollux mooie bedragen 
op voor onze vereniging. 
 
Afgelopen jaar heeft de Grote Club Actie een hoger bedrag opgeleverd dan we gedacht hebben. De verkoop van loten 
via de QR-code levert een goed resultaat op. Voor dit seizoen verwachten we ook veel van deze actie. We zitten na 
twee weken al op 90% van de verkochte loten vergeleken met vorig jaar. 
 
Verslag kascommissie 
Kascontrole heeft 30 september plaatsgevonden door Mark Rebers en Ronny Domhuis. Tijdens de ALV geeft Mark 
een korte toelichting op de kascontrole: 

• De boekhouding ziet er netjes uit 

• Alle documenten zijn net gerangschikt in een map 

• Daarnaast wordt de boekhouding digitaal gevoerd in SportLink. 

• Door de kascontrole commissie zijn geen onregelmatigheden aangetroffen. 
 
Complimenten aan de penningmeester van Mark en Ronny. De opgestelde begroting komt redelijk dicht bij de 
werkelijkheid.  
 
Hiermee verleent de ALV decharge aan het bestuur. 
 
Benoeming kascommissie volgend seizoen 
Ronny en Mark zullen volgend seizoen ook de kascontrole doen 
 
Begroting seizoen 2024-2025 
De begroting voor seizoen 2024-2025 is gepresenteerd. We verwachten het seizoen af te sluiten met een klein 
positief resultaat: 

• Uitgangspunt is nog steeds dat het spelletje door de contributie moet worden opgebracht 

• Zaalhuurverhoging zit er aan te komen, ca. 10% vanaf 2026, het lidmaatschap van NeVoBo is ook verhoogd 
van 17,50 naar 20,00 per lid per seizoen. 

• Het ledenaantal stijgt nog steeds. Dit gaat langzaam en gestaag. Hierdoor stijgen de inkomsten, maar ook de 
kosten stijgen hierdoor. 

• De huidige contributies zien er als volgt uit: 
 

Contributie Maand Eénmalig Kleding 

Senioren € 31,50 € 37,50 € 3,00 

Heren € 20,00 € 37,50 € 3,00 

Junioren € 31,50 € 37,50 € 3,00 

CMV € 21,50 € 30,00 € 1,50 

CMV N1 en N2 € 13,25 € 30,00 € 1,50 

DVT € 15,75 n.v.t. € 3,00 

 
De contributies tussen heren en DVT liggen te veel uit elkaar. De voorwaarden tussen deze twee groepen zijn gelijk: 
éénmaal in de week training van anderhalf uur, wedstrijd op de trainingsavond, recht op een trainer.  
Het bestuur doet aan de ALV het voorstel om de contributie voor de DVT gelijk te trekken aan de heren-lijn. Dit houdt 
in dat de contributie naar 20 euro per maand gaat voor 10 maanden per jaar. 

 
De ALV gaat akkoord met dit voorstel. Dit betekent dat bij de eerstvolgende contributieronde, in november, de 
bedragen aangepast zullen worden. Op de website zullen de nieuwe bedragen weergegeven worden. 
 
Vanuit de ALV zijn er geen vragen over de begroting voor het komende seizoen. Daarmee is de begroting 
aangenomen. 
 
Complimenten aan Rob! 
 



 

 

4. Bestuurswissel 
Nico Höfte neemt het woord en spreekt Marthijn toe en heeft teruggeblikt op Marthijn’s tijd als voorzitter van Pollux. 

Marthijn wordt met een groot applaus bedankt voor al zijn werk voor de vereniging. Het bestuur gaat met Marthijn nog 

een hapje eten om hem te bedanken. 

Rob stelt de ALV voor om kandidaat Nico Höfte aan te stellen als nieuwe voorzitter van onze vereniging. 

Dit wordt met een applaus bevestigd.  

 

5. Nieuws vanuit de Club 
Marthijn neemt ons nog mee in het nieuws 

• 12 sponsoren komen 16 oktober in Vondersweijde te hangen als zaalsponsor. 

• Aan onze leden de oproep om mensen te benaderen om “Vriend van Pollux” te worden: 

o Particulier: 50 euro per jaar 

o Zakelijk: 100 euro per jaar 

• Superclub / Setup club: werk van Jan Berendsen wordt overgenomen op eigen wijze door Tom Schepers en 

Afke Damhuis 

• Omni: 

o Nieuw bestuur is aangesteld met Jeroen Keizer als voorzitter. 

o Er zijn nieuwe netten voor de beach velden aangeschaft. 

o De organisatie van de Omni wordt van nieuwe impulsen voorzien. 

 

6. Rondvraag, wvttk 
Afke: suggestie voor clubactie zoals ook andere verenigingen doen (paaseitjes of wat dan ook) 

Afke: suggestie om elk team een aantal Vrienden van Pollux binnen te gaan halen 

Eddy: wordt er met omliggende gemeenten gesproken over zaalhuur per m2. 

Opmerkingen: sfeer/gastvrijheid bij het sportcafé Vondersweijde is niet ok. 

 

7. Sluiting en tijd voor een borrel 


